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Allereerst wil ik namens de CU-Velsen benadrukken dat wij het 
betreuren dat het zover heeft  moeten komen dat de heer te Beest zijn 
taken heeft moeten neerleggen als wethouder vanwege dit dossier. Wij 
willen ook de goede dingen van hem blijven zien waar hij zich de 
afgelopen bijna 8 jaar met heel veel passie sterk voor heeft gemaakt, 
denk aan de WMO, Cultuur, het werk voor Kimo en vele andere zaken. 
Vanaf deze plaats onze dank daarvoor. 
 
Vandaag staan we voor de beslissing een Raadsvoorstel aan te nemen 
waarmee we de schouwburg een doorstart kunnen geven middels een 
extra bedrag van EURO 1,5 miljoen bovenop de jaarlijkse vaste subsidie 
van EURO 800.000. Wij hebben het nieuwe Plan van Aanpak gelezen en 
dat geeft hoop en vertrouwen. 
Er komt een uitgebreid en onafhankelijk onderzoek voor de zomer 
waarvan wij hopen dat alle punten die daaruit komen een les zijn voor de 
toekomst van de Stadsschouwburg Velsen en de gemeente. Dit moet 
leiden tot een mooie toekomstvisie. 
 
De CU-Velsen wil vertrouwen geven aan het nieuwe bestuur, de directie 
en ook aan het college : Wees creatief, innoveer en ga ervoor met z’n 
allen! 
 
Dank u wel. 
 
Leen de Winter 
 
 


